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Z A P I S N I K 

28. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko, ki je bila v četrtek,  
15. aprila 2010, ob 16.00 uri v prostorih Občine Renče-Vogrsko. 

 

 
Sejo je sklical in vodil ţupan Občine Renče-Vogrsko, Aleš Bucik. Začela se je ob 16:00 uri. 
 
Vabljeni: člani občinskega sveta, člani nadzornega odbora, občinska uprava, poročevalci in 
mediji. 

 
Na začetku je bilo prisotnih 15 članov občinskega sveta, in sicer: Vanda Oţbot, Katjuša Ţigon, 
Marjan Rutar, Radovan Rusjan, Nikita Fajt, Samo Turel, Nevo Pregelj, Tomaţ Gregorič, Nataša 
Podgornik, Vinko Jarc, Marijan Murovec, Gregor Kobal, Silvester Vončina, Valter Mlečnik in 
Joţef Hvalica. 
 
Ţupan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost.  

 
Ad.1) Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Ţupan predlaga naslednji dnevni red: 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Potrditev zapisnika 15. Korespondenčne seje z dne 26. 2. 2010, 
3. Potrditev zapisnika 27. redne seje z dne 4. 3. 2010, 
4. Poročilo ţupana, odgovori na pobude in vprašanja in pregled sklepov prejšnje seje, 
5. Vprašanja in pobude svetnikov,  
6. Predlog Tarifnega sistema za obračun tarif vodarine, omreţnine, števčnine in 

vzdrţevalnine (poročevalec: Mitja Gorjan, Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica d.d.), 

7. Predlog Tarifnega sistema za obračun odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske 
odpadne vode in omreţnin (poročevalec: Mitja Gorjan, Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica 
d.d.), 

8. Predlog Odloka o zbiranju in prevozu komunalnih odpadkov v Občini Renče-Vogrsko – 
2. obravnava (poročevalec: Negovan Božič), 

9. Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2009 – 
skrajšani postopek (poročevalec: Beti Čufer), 

10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Osnovna šola Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče – skrajšani postopek (poročevalec: 
Nataša Gorkič Barle),  

11. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Osnovna šola Kozara Nova Gorica – skrajšani postopek (poročevalec: Nataša Gorkič 
Barle),  

12. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Glasbena šola Nova Gorica – skrajšani postopek (poročevalec: Nataša Gorkič Barle),  

13. Predlog Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtec pri Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša 
Renče (poročevalec: Vladka Gal), 

14. Sklep o potrditvi prejemnikov občinskih nagrad za leto 2010 (predlagatelj in poročevalec: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja), 

15. Ukinitev javnega dobra (poročevalec: Nataša Gorkič Barle): 

 Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc.št. 2696/2 in na parc.št. 2696/3, 
obe k.o. Renče 

16. Razno. 
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Ţupan odpre razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Ţupan da predlog dnevnega reda na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 15 
ZA 15 
PROTI 0 
Dnevni red je sprejet. 
 
 
Ad.2) Potrditev zapisnika 15. korespondenčne seje z dne 26. 2. 2010 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda, potrditev zapisnika 15. korespondenčne seje 
z dne 26. 2. 2010 in da besedo Nataši Gorkič Barle. 
 
Nataša Gorkič Barle pove, da so na korespondenčni seji sprejemali Pravilnik o sofinanciranju 
športa v Občini Renče-Vogrsko in je od 15 glasovalo 8 svetnikov, vsi so bili za in je bil Pravilnik 
sprejet in objavljen v Uradnih objavah 3/2010. 
 
 
Ţupan da na glasovanje zapisnik 15. korespondenčne seje z dne 26. 2. 2010. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 15 
ZA 15 
PROTI 0 
Zapisnik 15. korespondenčne seje z dne 26. 2. 2010 je bil sprejet. 
 
 
 
Ad.3) Potrditev zapisnika 27. redne seje z dne 4. 3. 2010 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda in sicer potrditev zapisnika 27. redne seje z 
dne 4. 3. 2010. 
 
Ţupan odpre razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Ţupan da zapisnik na glasovanje.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 15 
ZA 15 
PROTI 0 
Zapisnik 27. redne seje je potrjen. 
 
 
Ad 4.) Poročilo župana, odgovori na pobude in vprašanja in pregled sklepov prejšnje 
seje. 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda in sicer poročilo ţupana, odgovori na pobude 
in vprašanja ter pregled sklepov prejšnje seje.  
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V zadnjem mesecu je bilo sklenjenih kar nekaj pogodb: 

 17. 03. 2010 je bila podpisana pogodba za Mrliško veţico v Renčah, s podjetjem 
Final d.d. Nova Gorica. 

 V tekočem tednu, je bila podpisana pogodba, za pridobivanje projekta PGD za 
Obrtno cono Renče in sicer s Projektom d.d. Nova Gorica. 

 V tem tednu je bila ravno tako podpisana pogodba za varianto Rešitev 
kanalizacijske ga omreţja na območju cele občine, s Projektom d.d. Nova 
Gorica. 

 Občina je pridobila ponudbe za izdelavo Idejnih in PZI projektov za ureditev 
pločnika in javne razsvetljave od zapornic v Volčji Dragi do Bazare. 

 Sestala se je komisija za tehnično urejanje prometa in določila, da moramo 
postaviti dodatnih 17 prometnih znakov in 6 ogledal, predvsem na območju Renč. 

 Podpisana je bila tudi pogodba za geodetske meritve z Ţolnirjem. 

 V tem času poteka tudi predstavitev spomenika talcev, ki je ob poti na Sveti Ot. 

 Občina je pridobila večino predračunov, za ureditev posameznih cestnih 
odsekov, ki so bili predvideni v proračunu. 

 
Svetnice in svetniki so dobili pisne odgovore na svoje pobude in vprašanja iz prejšnje seje, 
razen Nataše Podgornik, ki je odgovor dobila danes. 
 
Ţupan da besedo Nataši Gorkič Barle, da poroča o sprejetih sklepih iz prejšnje seje. 
 
Nataša Gorkič Barle poda poročilo: 

 Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2010 je bil objavljen v Uradnih 
objavah, v Občinskem glasilu dne 10.3.2010 ,številka 3/2010, objavljen je na spletni 
strani Občine Renče-Vogrsko in je bil tudi poslan na Ministrstvo za javne finance, kot 
to predpisuje področna zakonodaja. 

 Sprejet je bil Pravilnik o sofinanciranju programov športa v Občini Renče-Vogrsko in 
Letni program športa v Občini Renče-Vogrsko za leto 2010; Pravilnik o sofinanciranju 
programov tehnične kulture v Občini Renče-Vogrsko in Letni program tehnične 
kulture v Občini Renče-Vogrsko za leto 2010; Pravilnik o sofinanciranju programov in 
projektov na področju kulturnih dejavnosti v Občini Renče-Vogrsko in Letni program 
kulture v Občini Renče-Vogrsko za leto 2010, ki so bili objavljeni, v Uradnih objavah, 
v Občinskem glasilu dne 10. 3. 2010, številka 3/2010. Na njihovi podlagi, so bili 
objavljeni javni razpisi, ki so bili objavljeni v Uradnih objavah št. 4/2010. 

 Bil je sprejet Odlok o kategorizaciji občinskih cest v Občini Renče-Vogrsko, ki je bil 
ravno tako objavljen v Uradnih objavah 3/2010. 

 Sprejet je bil tudi Sklep o soglasju k ekonomski ceni storitve »Pomoč druţini na 
domu«, ki je bil objavljen v Uradnih objavah v Občinskem glasilu dne 10. 3. 2010 
številka 3/2010. 

 Sprejet je bil Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi organa 
Skupne občinske uprave Medobčinska uprava občin Šempeter-Vrtojba, Renče-
Vogrsko in Miren-Kostanjevica, ki je bil objavljen v Uradnih objavah v Občinskem 
glasilu dne 10. 3. 2010 številka 3/2010 in posredovan Medobčinski upravi. 

 Sprejeti so bili tudi 3 Sklepi o ukinitvi javnega dobra, na podlagi katerih je bila tudi 
izdana odločba.  

 Sprejet je bil Pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o plačah in drugih 
prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles Občinskega sveta in članov 
drugih občinskih organov Občine Renče-Vogrsko, ki je bil objavljen v Uradnih 
objavah v Občinskem glasilu dne 10. 3. 2010 številka 3/2010.  

 
Ţupan pove, da bi se ţelel dotakniti teme, ki buri duhove v medijih o Občini Šempeter 
Vrtojba, mi imamo z njimi Skupno medobčinsko upravo, kjer je bila tudi inšpekcija, ta 
zapisnik bi rad predstavil svetnikom in da besedo Nataši Gorkič Barle. 
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Nataša Gorkič Barle pove, da je zapisnik zelo obseţen in pove le bistvene nepravilnosti 
iz zapisnika. 

 
 
Ad.5) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda, in sicer vprašanja in pobude svetnikov ter da 
besedo Marjanu Murovcu. 
 
Marjan Murovec vpraša zakaj se gradnja mrliške veţice v Renčah še ni začela, čeprav je bila 
pogodba podpisana marca. 
Ţupan mu odgovori, da mora biti uvedeno delo, saj po uvedbi dela začne teči rok izgradnje. So 
pa tudi še določeni pomisleki in zahteve s strani KS Renče in se le to usklajuje, ko bo vse 
usklajeno in urejeno, se bo uvedlo tudi delo. 
 
Katjuša Ţigon pove, da za svoje vprašanje ţeli pisni odgovor, pravi, da krajane zanima 
vodovod, ki prihaja iz Hublja, saj je ves čas ob deţju voda oporečna, zanima jih ali plačujejo 
oporečno ali pitno vodo, zanima jih tudi kdaj bo zgrajena čistilna naprava pri Hublju o kateri se 
govori. 
Ţupan pove, da so kohezijska sredstva namenjena za obnovo obeh vodovodov Mrzleka in 
Hublja. Pove, da bo to vprašanje posredoval Vodovodom in kanalizacijam, tako da bodo dobili 
pisni odgovor na to vprašanje vsi. 
 
Vanda Oţbot sprašuje glede Bukovškega potoka Bukovnik, koliko moţnosti je da bi občina 
posredovala pri obnovi le tega. 
Ţupan pove, da je tukaj teţava v širšem območju, o tem so se pogovarjali ţe na sestanku 
ţupanov in bodo sklicali  sestanek z MOP glede pogodbe z Hidrotehnikom, kdo dela plan in kdo 
ta plan sklicuje ter kdo potrjuje temu podjetju plan, ki ga izvršujejo. 
 
Katjuša Ţigon vpraša glede sestanka z ţupani, kjer naj bi bila na dnevnem redu tudi točka o 
igralništvu, kjer naj bi bila tema privatizacija HIT-a, saj smo delni lastniki tudi mi, kakšen je 
pogled do tega in kaj to pomeni za igralništvo v naši občini. 
Pove, da so tem govorili včeraj in da so povedali svoje zgraţanje glede tega, zahtevali so 
sestanek z ţupani individualno in kasneje tudi predstavitev ostalim. Za naše občine je 
koncesnina pomemben prihodek občine saj predstavlja 20% prihodkov. 
 
Samo Turel je prosil za zapisnik Medobčinske uprave. 
Ţupan odobri vpogled. 
 
 
Ad.6) Predlog Tarifnega sistema za obračun tarif vodarine, omrežnine, števčnine in 
vzdrževalnine 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda predlog Tarifnega sistema za obračun tarif 
vodarine, omreţnine, števčnine in vzdrţevalnine. Točko na kratko predstavi in komentira, nekaj 
pove o tem kako so zadeve obravnavali na sosednjih občinah in obrazloţi na primeru izračuna, 
ki so ga dobili na 2. primeru tabele, obrazloţi števčnino in menjavo števcev,  in da besedo Nevu 
Preglju, predsedniku Odbora za gospodarstvo. 
Nevo Pregelj pove, da so ta predlog obravnavali in ga sprejeli takega kot je. 
 
Da besedo Marjanu Murovcu, predsedniku Odbora za okolje in prostor. 
Marjan Murovec pove, da so tudi oni dva krat obravnavali to temo, zahtevali dodatno gradivo in 
sprejeli enotno predlog. 
 
Ţupan da besedo Samu Turelu, predsedniku Statutarno pravne komisije. 
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Samo Turel pravi, da Statutarno pravna komisija ni imela pripomb. 
 
Ţupan da besedo Mitji Gorjanu, naj pove kje je Hubelj in kje Mrzlek. 
Mitja pove, da točno tega ne ve točno, ker se na to ni pripravil, bo pa poslal pisno poročilo o 
tem. Obrazloţi, da je pri Hublju večja teţava glede onesnaţenosti, ker je izvir na površju in 
zaradi tega bolj izpostavljen razni umazaniji ob deţju, a tudi za tam pripravljajo ultrafiltriranje z 
posebno membrano in upajo, da bodo s tem tudi to teţavo rešili. 
 
Marjan Murovec pove, da merilo karte zgrajenih vodovodov, ki so ga prejeli ni v preglednem 
merilu, prosi če nam do naslednjič posredujejo primernejše merilo ki bo bolj pregledno. Zanima 
ga tudi ali je lastništvo izvedeno pravno pravilno s kakšno pogodbo. 
 
Mitja Gorjan obrazloţi potek primopredajni zapisnik vodovodov in postopek ob tem sklepanju, 
pove, da je bila inventura narejena, pri kateri je sodeloval tudi član občinske uprave, tako da 
zapisnik glede tega je napisan. 
 
Ţupan pove, da bodo iz Vodovodov in kanalizacije poslali na odbor za okolje točne podatke 
katere bo odbor tudi pisno zahteval, ne ţeli se oddaljevati od glavne teme. Na kar da besedo 
Vinku Jarcu. 
Vinko Jarc je povedal, da ga zanima glede oporečnosti vode, saj vsi ves čas razlagajo da 
imamo boljšo vodo kot je v plastenkah, a kljub temu večkrat poročajo v medijih o tem da je treba 
vodo prekuhavati. Meni, da bi morala biti cena vode niţja, vsaj toliko časa dokler voda ni sto 
odstotno neoporečna. 
 
Valter Mlečnik vpraša zakaj se ne bi mogla cela naša občina napajat iz Mrzleka in ne iz Hublja. 
Mitja Gorjan pove, da je to stvar sistema, ki je ţe bil narejen in je obstoječ, pove da danes ne 
more natančno odgovoriti na to vprašanje, bo pa ta odgovor vključil v pisno poročilo, o 
vprašanjih, ki so danes ţe bila postavljena in se nanje zahteva pisni odgovor. 
 
 
Katjuša Ţigon pravi, da piše na poloţnici, da sta zneska števčnine in vzdrţevalnine v lasti 
občanov, zato daje pobudo, da vodovodi ta denar preusmerijo na občinski račun, na poseben 
konto. 
Ţupan se z njo strinja. 
 
Marjan Rutar komentira ţeljo drţave, da ohrani vrednost vodovodov in to na račun potrošnikov, 
kar je v nasprotju s prejšnjim sistemom dela, ko je dopuščala tolikšne izgube vode. Pove, da se 
mi ukvarjamo s teţavo glede cene vode, za vse pa obtoţuje drţavo, ki naj bi bila odgovorna za 
vse te teţave. 
 
Ţupan mu odgovori, da tak tarifni sistem ki ga imamo mi so ga ţe potrdili tudi na drugih občinah, 
kljub temu da so priključki različno dolgi, kot primer da vodovod skozi Volčjo Drago. Pove, da 
imamo zelo razpršeno gradnjo in meni da smo lahko solidarni do ljudi, ki ţivijo v oddaljenejših 
predelih, da jim ne bo treba plačevati višje cene, ker v oddaljenih hišah največkrat ţivijo stari 
ljudje, ki si drage vode ne bi mogli privoščiti, novogradnje pa so v oddaljenih krajih po zakonu 
prepovedane. 
 
Mitja Gorjan pove, zakaj so v metodologiji zahtevali nov tarifni sistem in pove, da je ta vrednost 
takšna o kateri lahko odločajo svetniki vsako leto, glede na potrebe, enkrat je lahko 2 EUR, 
naslednje leto pa 0,5 centov oziroma nič. 
 
Samo Turel meni, da je lepo da smo solidarni, vendar ţeli dobiti nek srednjeročni plan glede 
popravila, da bi lahko ovrednotili koliko bodo zbrali, za katera popravila in isto za števčnino. Ta 
plan, bi predstavili ljudem, na način to bomo računali in v tolikem času bomo to uredili, da bo 
lahko vsak občan vedel za kaj vlaga sredstva.  
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Ţupan pove, da bomo ta tarifni sistem objavili v Občinskem časopisu, kjer bomo ljudem 
obrazloţili vse natančno, tako da bodo lahko razumeli zakaj tako draga voda. 
 
Mitja Gorjan o zamenjavi števcev pravi, da imajo redne inšpekcijske preglede, če so res 
zamenjali v roku. 
 
Ţupan zaključi razpravo s povzetkom, da bomo v Občinskem glasilu objavili članek glede 
tarifnega sistema za vodarino, števčnino, omreţnino in vzdrţevalnino, kjer bomo natančno 
obrazloţili občanom vse dejavnike in vplive ter njihov pomen na le te nove postavke na 
poloţnicah. 
 
Ţupan da predlog Tarifnega sistema za obračun tarif vodarine, omreţnine, števčnine in 
vzdrţevalnine na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 15 
ZA 12 
PROTI 3 
Predlog Tarifnega sistema za obračun tarif vodarine, omrežnine, števčnine in vzdrževalnine je 
sprejet. 
 
 
Ad.7) Predlog Tarifnega sistema za obračun odvajanja in čiščenja komunalne in 
padavinske odpadne vode in omrežnin  
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda, Predlog Tarifnega sistema za obračun 
odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode in omreţnin, svetnikom obrazloţi 
kaj ta odlok točno zajema in za kaj se tukaj gre,  in da besedo Nevu Preglju, predsedniku 
odbora za gospodarstvo. 
Nevo Pregelj pove da tega odloka na odboru niso obravnavali. 
 
Ţupan da besedo Marjanu Murovcu, predsedniku Odbora za okolje in prostor. 
Marjan Murovec pove, da so zadnjič obravnavali ta odlok in so vprašali za dodatne obrazloţitve. 
Pove pa tudi, da imajo pomisleke glede sprejemanja tega tarifnega sistema, saj pri nas tega 
nimamo niti zgrajenega. 
 
Mitja mu obrazloţi razliko med meteorno in fekalno kanalizacijo. Glede greznic pove, da jih 
morajo imeti vse popisane do leta 2015, da bi točno vedeli koliko greznic je.  
 
Ţupan pove glede tega da se bo razpravljalo kasneje, ker v tem trenutku glede na obstoječe 
stanje lahko sprejemamo le tarifni sistem za čiščenje greznic. 
 
Samo Turel meni, da se ne strinja s sprejemanjem tarifnega sistema za 5 let v naprej , meni da 
je treba najprej narediti tarifni sistem za čiščenje greznic kar sedaj imamo, ne pa za zadeve, ki 
jih bomo dobili šele čez 5 let. Zanima ga tudi, ali bomo prečiščevali meteorne vode, ni mu jasno 
zakaj. Samo Turel predlaga da se ta tarifni sistem umakne in se danes sprejema predlog ki se 
tiče trenutnega stanja glede tega. 
 
Svetnik Vinko Jarc zapusti sejo ob 17:30. 
Prisotnih je 14 svetnikov. 
 
Ţupan odpre razpravo. 
V razpravi so sodelovali: Silvester Vončina, Katjuša Ţigon, Samo Turel, Vanda Oţbot, Valter 
Mlečnik, Radovan Rusjan in Mitja Gorjan. 
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Ţupan povzame vse skupaj da so nam predlog predloţili iz Vodovodov in kanalizacij, od 
odborov ni bilo nikakršnega predloga, a po današnji seji predlaga da se ta odlok premesti na 
kako drugo prihodnjo sejo. Ţupan predlaga da se s tem odlokom počaka. 
 
Ţupan da se Predlog Tarifnega sistema za obračun odvajanja in čiščenja komunalne in 
padavinske odpadne vode in omreţnin, umakne iz dnevnega reda do nadaljnih podatkov in 
novih tehničnih rešitev. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 14 
PROTI 0 
Predlog Tarifnega sistema za obračun odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne 
vode in omrežnin je bil umaknjen iz dnevnega reda. 
 
 
Župan predlaga odmor od 17:40 do 17:50. 
 
Med pavzo je sejo zapustil Nevo Pregelj. 
Prisotnih je 13 svetnikov 
 
 
Ad.8) Predlog Odloka o zbiranju in prevozu komunalnih odpadkov v Občini Renče-
Vogrsko – 2. obravnava  
 
Ţupan preide na točko Predlog Odloka o zbiranju in prevozu komunalnih odpadkov v Občini 
Renče-Vogrsko – 2. obravnava in da besedo poročevalcu Negovanu Boţiču. 
 
Negovan Boţič obrazloţi spremembe v tem odloku in sicer glede pravilnika in končnih določb, 
na kar pove, da se je Statutarno pravna komisija sestala in predlagala še dve spremembi, ki jih 
tudi obrazloţi.  
 
Ţupan da besedo Marjanu Murovcu, predsedniku Odbora za okolje in prostor. 
Marjan Murovec pove da odbor ni imel nikakršnih pripomb. 
 
Ţupan da besedo Samu Turelu, predsedniku Statutarno pravne komisije. 
Samo Turel pravi, da Statutarno pravna komisija ni imela dodatnih pripomb. 
 
Ţupan odpre razpravo.  
Razprave ni bilo. 
 
Župan da na glasovanje Predlog Odloka o zbiranju in prevozu komunalnih odpadkov v Občini 
Renče-Vogrsko – 2.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0  
 
Predlog Odloka o zbiranju in prevozu komunalnih odpadkov v Občini Renče-Vogrsko – 2. 
Obravnava. 
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Ad.9) Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 
2009 – skrajšani postopek  
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda predlog Odloka o zaključnem računu 
proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2009 – skrajšani postopek in da besedo direktorici 
občinske uprave Beti Čufer. 
 
Beti Čufer obrazloţi kaj je prikazano v zaključnem računu, tako prihodke kot odhodke obrazloţi 
bilanco stanja in pove da so tukaj prikazani vsi računi iz leta 2009, ker smo vse tudi plačali in 
smo tako vse obveznosti za nazaj poravnali. Pove, a so v zaključnem računu zajeti tudi prihodki 
in odhodki KS, ki pa jih bodo še nadgradili in izboljšali.  
 
Ţupan odpre razpravo.  
 
Katjuša Ţigon pogreša poročilo Nadzornega odbora. 
Ţupan pove, da je Nadzorni odbor dobil gradivo v skladu s poslovnikom. Odlok so obravnavali 
včeraj in zadolţili Nelo Pregelj, da do 5. maja pripravi poročilo. Občinska uprava je po zakonu 
dolţna pripraviti zaključni račun do 31. marca in na naslednji seji o tem poročati Občinskemu 
svetu.  
Nikita Fajt vpraša, kaj bi se zgodilo, če bi Občinski svet potrdil poročilo takšno kot je in bi 
Nadzorni odbor predstavil nepravilnosti, kasneje po potrditvi le-tega. 
Ţupan odgovori, da mora Občinska uprava, ne glede na Občinski svet in Nadzorni odbor, 
posredovati zaključni račun Ministrstvu za finance, kar je v roku tudi storila. 
 
Župan da na glasovanje predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Renče-
Vogrsko za leto 2009 – skrajšani postopek  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 10 
PROTI 0 
 
Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2009 – 
skrajšani postopek je bil sprejet. 
 
 
Ad.10) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Osnovna šola Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče – skrajšani postopek  
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda, predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče – 
skrajšani postopek in da besedo Nataši Gorkič Barle. 
 
Nataša Gorkič Barle  pove, da bo za vse naslednje tri točke 10, 11 in 12 predstavila hkrati 
spremembe, ker je povsod enaka. Pove da gre za spremembo, ki je posledica spremembe 
zakonodaje v zvezi s sestavo sveta zavoda in sicer doslej je bilo določeno da so 3 predstavniki 
zaposlenih, odslej pa naj bi jih bilo 5. 
 
Ţupa vpraša odbor za druţbene in ker predsednika Vinka Jarca ni, da besedo Katjuši Ţigon. 
Katjuša Ţigon pove, da so predlog sprejeli saj ga zakon predpisuje. 
 
Ţupan da besedo Samu Turelu, predsedniku Statutarno pravne komisije. 
Samo Turel pravi, da Statutarno pravna komisija ni imela pripomb. 
 
Ţupan odpre razpravo.  
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Razprave ni bilo. 
 
Ţupan da na glasovanje Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Osnovna šola Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče – skrajšani postopek. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna 
šola Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče – skrajšani postopek je bil sprejet. 
 
 
Ad. 11) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica – skrajšani postopek  
 
Ţupan preide na točko predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica – skrajšani postopek. 
 
Ţupan vpraša Katjušo Ţigon, predstavnico Odbora za druţbene dejavnosti, če imajo kakšno 
pripombo. 
Katjuša Ţigon pove, da odbor nima pripomb. 
 
Ţupan da besedo Samu Turelu, predsedniku Statutarno pravne komisije. 
Samo Turel pravi, da Statutarno pravna komisija ni imela pripomb. 
 
Ţupan odpre razpravo.  
V razpravi sta sodelovala: Samo Turel in Nataša Gorkič Barle. 
 
Župan da na glasovanje Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica – skrajšani postopek  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna 
šola Kozara Nova Gorica – skrajšani postopek je bil sprejet. 
 
 
Ad.12) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Glasbena šola Nova Gorica – skrajšani postopek  
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega predlog predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica – skrajšani 
postopek. 
 
Ţupan vpraša Katjušo Ţigon, predstavnico Odbora za druţbene dejavnosti, če imajo kakšno 
pripombo. 
Katjuša Ţigon pove, da odbor nima pripomb. 
 
Ţupan da besedo Samu Turelu, predsedniku Statutarno pravne komisije. 
Samo Turel pravi, da Statutarno pravna komisija ni imela pripomb. 
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Ţupan odpre razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan da na glasovanje predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica – skrajšani postopek. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Glasbena 
šola Nova Gorica – skrajšani postopek je sprejet. 
 
 
Ad.13) Predlog Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtec pri Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča 
Bratuša Renče  
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda predlog Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtec pri 
Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče in da besedo Vladki Gal. 
 
Vladka Gal pove da pri nas se vsako leto vpiše več otrok k nam v vrtce, ker drţava plačuje za 
mlajše otroke. Pove da se obetajo še druge spremembe zakonodaje, ki je ugodna za starše 
otrok v vrtcu in se zato pričakuje še več vpisa. V Bukovici in na Vogrskem se je ţe naredilo 
dodatne prostore, ta teţava pa se sedaj pojavlja še v Renčah in bo potrebno odpreti nov prostor 
drugo leto. Pove da se bo v nasprotnem primeru sprejelo toliko otrok kolikor je prostora. 
 
Ţupan pove glede razširitve prostorov v Bukovici in planov za razširitev v Renčah, obrazloţi 
kako zasedenost vrtca vpliva na ceno vrtca, polnejša kot je skupina, niţja je cena.  
 
Ţupan vpraša Katjušo Ţigon, predstavnico Odbora za druţbene dejavnosti, če imajo kakšno 
pripombo. 
Katjuša Ţigon pove, da odbor nima pripomb in predlaga, da se ta pravilnik sprejme. 
 
Ţupan da besedo Samu Turelu, predsedniku Statutarno pravne komisije. 
Samo Turel pravi, da Statutarno pravna komisija tega pravilnika ni obravnavala. 
 
Ţupan odpre razpravo. 
V razpravi so sodelovali: Marjan Murovec, Gregor Kobal in Vladka Gal. 
 
Župan da na glasovanje predlog Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtec pri Osnovni šoli Lucijana 
Bratkoviča Bratuša Renče. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Predlog Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtec pri Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče 
je bil sprejet. 
 
 
Ad.14) Sklep o potrditvi prejemnikov občinskih nagrad za leto 2010  
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Ţupan preide k naslednji točki dnevnega reda to je Sklep o potrditvi prejemnikov občinskih 
nagrad za leto 2010, pove da ima ta skupina svetnikov letos še zadnjič moţnost podeliti te 
nagrade in da besedo Silvestru Vončini, predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja.  
 
Silvester Vončina pove, da so prispele 4 pobude za podelitev priznanj in sicer: Joţe Hvalica 
predlaga Teo Leban, KS Renče predlaga OŠ Renče, KS Bukovica – Volčja Draga pa predlaga 
graditelje KD Bukovica in KS Bukovica – Volčja Draga predlagala Anţeja Vrabca. Komisija je 
določila, da dobi Tea Leban 45 točk, OŠ Renče 65, graditelji KD Bukovica 55 točk in Anţe 
Vrabec 25 točk, na osnovi tega predlagajo podelitev nagrad OŠ Renče, graditeljem KD 
Bukovica in Tei Leban.  
 
Ţupan odpre razpravo. 
V razpravi so sodelovali Nikita Fajt, Silvester Vončina, Radovan Rusjan in Samo Turel. 
 
Silvester Vončina predlaga, da preberejo vse 4 predloge občinskemu svetu. 
Nataša Gorkič Barle prebere vse 4 predloge. 
 
Ţupan da Sklep o potrditvi prejemnikov občinskih nagrad za leto 2010 na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Sklep o potrditvi prejemnikov občinskih nagrad za leto 2010 je bil sprejet. 
 
 
Ad.15) Ukinitev javnega dobra  

 Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc.št. 2696/2 in na parc.št. 
2696/3, obe k.o. Renče 

 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda, in sicer ukinitev javnega dobra ter da besedo 
Nataši Gorkič Barle. 
 
Nataša Gorkič Barle pove, da gre za ukinitev javnega dobra na dveh parcelnih številkah, ki so 
bila umeščena v letni program razpolaganje z zemljišči leta 2008, sedaj se lahko izvede 
postopek ukinitve javnega dobra in se ti dve parceli proda. 
 
Ţupan da besedo Marjanu Murovcu, predsedniku Odbora za okolje in prostor. 
Marjan Murovec pove da odbor ni imel nikakršnih pripomb. 
 
Ţupan da besedo Samu Turelu, predsedniku Statutarno pravne komisije. 
Samo Turel pravi, da Statutarno pravna komisija tega ni obravnavala. 
 
Ţupan da na glasovanje predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc.št. 2696/2 in na 
parc.št. 2696/3, obe k.o. Renče 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc.št. 2696/2 in na parc.št. 2696/3, obe k.o. Renče je bil 
sprejet. 



    
 

 Stran 12 od 12 Datum: 11.01.2010 

 
 
Ad.16) Razno 
 
Ţupan preide na zadnjo točko dnevnega reda, na točko razno in da besedo Silvestru Vončini.  
 
Silvester Vončina predsednik Volilne komisije predlaga da se do 5.5.2010 dajo predlogi za 
sestavo nove komisije, ker tej preteče mandat 17.5.2010. Obrazloţi razliko med komisijo in 
volilnim odborom. 
Ţupan pove da je drugi teden zelo pomemben dan za vseh nas in sicer 19.4.2010, bo 
predstavitev rekonstrukcije KD Bukovica, otvoritev Hiše pravih srečanj, 22.4.2010 pa je 
Svečana seja občinskega sveta, 23.4.2010 pa otvoritev in koncert, ki ga organizira KS Bukovica 
– Volčja Draga. 
 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob  19:05 uri. 
 
 
 
 
Zapisala: Ana Jovanka Stojanovska                                                 ŢUPAN 

Aleš Bucik 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


